

Ultimate jet

FREE YOUR MIND



March/April 2010

14

Airbus ACJ business aviation Airbus style

Le Bourget : The airport at the heart of Europe

Interview with Roger Whyte, Senior VP Sales and Marketing, Cessna

Wijet: a new way to do business aviation

DidierWolff : a passion for design





© AIRBUS

AMAC Aerospace announces the first completion of a VVIP A320

AMAC Aerospace has achieved another big milestone with the recent roll out of its first Airbus 320 to a Head of the State in the Middle East. The aircraft has been equipped in full VIP configuration including 48 seats, a bedroom, shower and state of the art cabin entertainment system including audio and video on demand, wireless LAN and SATCOM. The total completion time was 9 months and the company is proud to deliver it on time and in budget. Design has been done by Studio Emotion in Mulhouse, Mr. Francis Munch. Project Management has been performed by Altair Aero Projects Ltd., Cyprus. The client has also signed a flight support agreement with AMAC's dedicated operation team. After delivery of this first successful project AMAC will start its next completion project, an Airbus 319. AMAC Aerospace offers high quality aviation services for corporate and private aircraft: maintenance, refurbishment and completion, aircraft management and chartering. Founded in 2007 by Heinz Köhli, Kadri Muhiddin, Bernd Schramm and Mauro Grossi, AMAC is located at EuroAirport Basel-Mulhouse-Freiburg and currently employs over 200 people.

AMAC Aerospace a achevé l'assemblage de son premier A320 VVIP

AMAC Aerospace vient de franchir une nouvelle étape importante avec la livraison à un chef d'Etat du Moyen-Orient du premier Airbus A320. L'appareil est doté d'une configuration VIP qui inclue 48 sièges, une chambre à coucher, une douche et un ensemble de divertissement dernier cri avec des chaînes de radio et de télévision à profusion, une connexion Internet sans fil et accès à SATCOM. Le projet s'est déroulé sur 9 mois et la société est fière d'avoir pu livrer le produit dans les limites de temps et de budget imparties. La décoration est l'œuvre de Monsieur Francis Munch de la société Studio Emotion basée à Mulhouse. La supervision des travaux a été effectuée par la société Alteo Projects Ltd., basée à Chypre. Le client a également conclu un accord d'assistance en vol avec le service des opérations de AMAC dont le dévouement n'est plus à démontrer. Une fois cette livraison effectuée, AMAC va se mettre au travail sur l'Airbus 319. AMAC Aerospace propose des services de haute qualité pour ce qui concerne l'aviation d'affaires ; service de maintenance, réaménagement, finition, ainsi que la gestion d'avion et d'affrètement. AMAC a été créée en 2007 par Messieurs Heinz Köhli, Kadri Muhiddin, Bernd Schramm et Mauro Grossi. Basée à Mulhouse, elle emploie actuellement plus de 200 personnes.

EUROALOA : Flights Coordination Italy - F. Fellini Airport - Via Flaminia, 409 - 47831 Miramare di Rimini
 Tel +39 0541 37 39 36 - Fax +39 0541 37 55 62 - Mob. +39 347 572 63 37 - E-Mail ops@aloea.it - sita:RMIALXH



**TRAVEL IN COMFORT
 WITH ITALY'S MOST
 EXPERIENCED FBO**

www.aloea.it



EUROALOA : BLQ Handling Operations - G. Marconi Airport - Via della Salute 97 - 40132 Bologna - freq. 131,90
 Tel +39 051 647 21 68 - Fax +39 051 647 22 34 - Mob. +39 347 511 27 41 - E-Mail blqhandling@aloea.it - sita:BLQALXH

